

TOUCH DROP MILITARY STANDARD

Black | Xiaomi 14T

DESCRIPTIONS

Coque renforcée, résiste aux chutes jusqu'à 3m, effet silicone liquide

100 mots

TOUCH DROP MILITARY STANDARD est la protection ultime pour votre Xiaomi 14T, alliant design et robustesse. Conforme aux spécifications de la norme militaire MIL-STD-810H 516, cette coque en TPU est dotée d'angles ImpactEdge© qui lui permettent de résister aux chutes jusqu'à 3 mètres. Sa solidité est à la hauteur de son élégance : la finition effet silicone liquide offre un toucher ultradoux et facilite la prise en main de l'étui. Composée de TPU 100% recyclé certifié GRS (Global Recycled Standard), TOUCH DROP MILITARY STANDARD est fabriqué en France et bénéficie du label Origine France Garantie (OFG).

50 mots

TOUCH DROP MILITARY STANDARD est la protection ultime pour votre Xiaomi 14T. Conforme aux spécifications de la norme militaire MIL-STD-810H 516, cette coque en TPU GRS 100% recyclé est dotée d'angles ImpactEdge© qui résistent aux chutes jusqu'à 3 mètres. Finition effet silicone liquide pour un toucher ultradoux qui facilite la prise en main. Fabrication Origine France Garantie (OFG).

25 mots

Coque en TPU GRS 100% recyclé, conforme aux spécifications de la norme MIL-STD-810H 516. Les angles ImpactEdge© lui permettent de résister aux chutes jusqu'à 3 mètres. Finition effet silicone liquide. Origine France Garantie.

SEO

Coque en TPU GRS 100% recyclé pour Xiaomi 14T. Norme MIL-STD-810H 516, angles ImpactEdge©, résiste aux chutes jusqu'à 3 mètres. Origine France Garantie.



DESCRIPTIONS

Reinforced case, withstands drops up to 3m, soft-touch feel

100 words

Introducing TOUCH DROP MILITARY STANDARD, providing the ultimate protection for your Xiaomi 14T. The perfect balance between sleek design and robust defence, offering unmatched protection against accidental drops, finished with a soft-touch feel. The 3m drop protection certification, ensures your phone remains secure even from falls as high as 3 meters. Compliant with MIL-STD-810H 516.8 military standards, it boasts resilience and durability. Enhanced with ImpactEdge© corners and a sturdy structure, it fortifies your device against impacts. Manufactured in France, with OFG certification, and meticulously crafted from GRS certified recycled and recyclable materials. Trust TOUCH DROP MILITARY STANDARD to not only protect your device but also champion environmental sustainability.

50 words

Introducing TOUCH DROP MILITARY STANDARD, the ultimate protection for your Xiaomi 14T. Balancing sleek design with robust defense, it shields against accidental drops with a soft-touch finish. With 3m drop protection and MIL-STD-810H 516.8 compliance, ensuring peace of mind. Crafted in France from GRS-certified materials, combining both protection and sustainability.

25 words

Introducing TOUCH DROP MILITARY STANDARD: sleek design, robust defense for Xiaomi 14T. Soft-touch finish, 3m drop protection, MIL-STD-810H 516.8 compliant. Crafted in France with GRS-certified materials for sustainability.

SEO

Introducing TOUCH DROP MILITARY STANDARD: sleek design, robust defense for Xiaomi 14T. Soft-touch finish, 3m drop protection, MIL-STD-810H 516.8 compliant. Crafted in France with GRS-certified materials for sustainability.